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PROTOKÓŁ Nr XI/19 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 27 czerwca 2019 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni i sołtysi wg załączonej listy obecności, Burmistrz 

Miasta i Gminy Morawica Pan Marian Buras, Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Morawica  

Pan Marcin Dziewięcki, Skarbnik Miasta i Gminy Morawica Pani Małgorzata Lisicka,  

Z-ca Skarbnika Miasta i Gminy Morawica Pani Aneta Bielecka, Sekretarz Miasta i Gminy 

Morawica Pani Anna Kowalska, Radny Rady Powiatu Kieleckiego Pan Michał Godowski, 

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Morawicy Pani Justyna Cesarz 

–Soja, Prezes ZGK w Morawicy Pan Wojciech Chrabąszcz, Dyrektor Szkoły Podstawowej  

w Brzezinach Pan Krzysztof Kubicki. 

Jedenasta sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się 27 czerwca  

2019 r. w Samorządowym Centrum Kultury w Morawicy (sala konferencyjna)  

z następującym porządkiem obrad. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Raport Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o stanie Miasta i Gminy Morawica  

za 2018 rok. 

6. Debata nad Raportem o stanie Miasta i Gminy Morawica. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Morawica. 

8. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Morawica za 2018 rok i udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 

Morawica: 

a) zapoznanie ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica; 

b) zapoznanie ze sprawozdaniem finansowym; 

c) zapoznanie z informacją o stanie mienia komunalnego Miasta i Gminy Morawica  

za 2018 rok; 
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d) stanowisko Komisji rewizyjnej w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Morawica, opinia w sprawie sprawozdania finansowego Gminy Morawica oraz opinia  

w sprawie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Morawica; 

e) zapoznanie z opiniami Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy Morawica za 2018 r. oraz opinią w sprawie wniosku Komisji rewizyjnej  

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica z tytułu wykonania 

budżetu za 2018 r.; 

f) dyskusja nad przedłożonymi dokumentami; 

g) uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2018 r.; 

h) uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2018 rok; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2019-2025. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia składki członkowskiej Miasta i Gminy 

Morawica w ramach członkostwa w Stowarzyszeniu Gmin "Geoland Świętokrzyski". 

12. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto  

i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat  

za kształcenie pobierane przez uczelnie oraz specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznane w roku 2019. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów  

na ławników do sądów powszechnych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia 

ich przebiegu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto  

i Gminę Morawica nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych  

w obrębie geodezyjnym Wola Morawicka. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zwrot przez Miasto i Gminę Morawica 

do Zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa nieruchomości gruntowej  

w Woli Morawickiej. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie obrad. 
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W związku z nieobecnością Przewodniczącego Rady, obrady sesji prowadził 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Tomasz Domagała. 

 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Tomasz Domagała dokonał 

otwarcia XI sesji Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej na podstawie listy obecności radnych stwierdził,  

że XI sesja Rady Miejskiej w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział  

10 radnych.  

Przed przystąpieniem do dalszych punktów porządku obrad, Wiceprzewodniczący Rady 

udzielił głosu organizatorom akcji „Nie pozwólmy rakowi zabrać mamy Oskarowi”, którzy 

podziękowali radnym i sołtysom za zaangażowanie się w/w akcję i wręczyli im dyplomy. 

Poinformowali oni zgromadzonych na sesji, że akcja pomocy zakończyła się sukcesem, 

zebrano kwotę w wysokości 350 tys. zł. 

Ad. 2 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Tomasz Domagała przystąpił  

do kolejnego punktu porządku obrad, czyli przyjęcia protokołu z X sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy. Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy radni mają uwagi do protokołu?  

Nie zgłoszono żadnych uwag. Przystąpiono do głosowania. Protokół z X sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 30 maja 2019 r. został przyjęty. Za przyjęciem protokołu było 10 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5  

Wyniki imienne:  

ZA (10)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

NIEOBECNI (5)  

Michał Jędrzejczyk, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Łukasz Wojda, Robert Żołądek 

Ad. 3 

Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad, 

dotyczącego sprawozdania Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Burmistrz Miasta i Gminy 
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Morawica Pan Marian Buras przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej 

podjętych na X sesji Rady Miejskiej w Morawicy w dniu 30 maja 2019 r. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w załączeniu do protokołu. 

Ad. 4 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Domagała przeszedł do kolejnego 

punktu posiedzenia sesji, dotyczącego sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta  

i Gminy Morawica w okresie między sesjami. Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie  

z działalności w okresie między sesjami.  

Zanim przystąpiono do następnego punktu porządku obrad, Wiceprzewodniczący Rady 

poprosił o sprawdzenie kworum. W posiedzeniu udział brało 11 radnych. 

Ad. 5 

 Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do kolejnego punktu posiedzenia sesji, 

dotyczącego Raportu Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o stanie Miasta i Gminy Morawica 

za 2018 rok. Wiceprzewodniczący Rady poprosił Pana Burmistrza o prezentację Raportu. Pan 

Burmistrz poinformował, że Raport jest nowym dokumentem, przygotowanym po raz pierwszy  

i został przedłożony Radzie. Pan Burmistrz przedstawił w formie prezentacji najważniejsze 

elementy Raportu, ponieważ jest on ważnym dokumentem pokazującym działalność lokalnego 

samorządu w minionym roku. 

Ad.6 

 Kolejny punkt obrad dotyczył debaty nad Raportem o stanie Miasta i Gminy Morawica. 

Wiceprzewodniczący Rady otworzył debatę w danym temacie. W debacie udział wzięli: 

Radny Leszek Cygan – zwrócił się z prośbą do wszystkich zebranych na sesji, aby zapoznali 

się z Raportem o stanie Miasta i Gminy Morawica. Poprosił również, aby sołtysi otrzymali 

Raport w formie papierowej. 

Pan Burmistrz – Raport jest obszernym dokumentem. Drogą elektroniczna otrzymał go każdy, 

a jeśli któryś z sołtysów czy radnych zwróci się do nas z prośbą o formę papierową Raportu, to 

jak najbardziej w takiej wersji Raport otrzyma. 

Wiceprzewodniczący Rady zamkną debatę nad Raportem.  

Ad.7 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 11 

radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4  
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Wyniki imienne:  

ZA (11)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój 

NIEOBECNI (4)  

Bartosz Kruk, Łukasz Wojda, Marcin Piecyk, Robert Żołądek     

Uchwała Nr XI/73/19 w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Morawica została podjęta. Uchwała Nr XI/73/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8 

 Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do kolejnego punktu posiedzenia sesji, 

dotyczącego rozpatrzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Morawica za 2018 rok i udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta  

i Gminy Morawica. Wiceprzewodniczący Rady poprosił Panią Anetę Bielecką  

Z-cę Skarbnika o przedstawienie ppkt. a), b) i c) porządku obrad. 

Ad. 8 ppkt. a) zapoznanie ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy 

Morawica; b) zapoznanie ze sprawozdaniem finansowym; c) zapoznanie z informacją  

o stanie mienia komunalnego Miasta i Gminy Morawica za 2018 rok. 

Pani Aneta Bielecka przedstawiła w formie liczbowej najważniejsze elementy dotyczące 

sprawozdania z wykonania budżetu. Skupiła się na planie realizacji dochodów i wydatków  

za 2018 rok. 

Ad. 8 ppkt. d) stanowisko Komisji rewizyjnej w sprawie sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Morawica, opinia w sprawie sprawozdania finansowego Gminy 

Morawica oraz opinia w sprawie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy 

Morawica. 

Wiceprzewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji rewizyjnej Pana Pawła 

Pajączkowskiego o przedstawienie stanowiska Komisji. 

Przewodniczący Komisji rewizyjnej Radny Paweł Pajączkowski wnioskuje o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica z tytułu wykonania budżetu za 2018 r. 

Przedstawił uzasadnienie wniosku Komisji rewizyjnej oraz wyniki głosowania członków 

Komisji rewizyjnej. W głosowaniu nad przedstawionym wnioskiem udział wzięli wszyscy 

członkowie Komisji, tj.: Pan Paweł Pajączkowski, Pan Leszek Cygan i Pani Alicja Jamorska-

Kurek.  

Wyniki głosowania:  
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ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:   

ZA (2) 

Paweł Pajączkowski, Leszek Cygan 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  

Alicja Jamorska-Kurek 

Ad. 8 ppkt. e) zapoznanie z opiniami Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy Morawica za 2018 r. oraz opinią w sprawie wniosku Komisji 

rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica  

z tytułu wykonania budżetu za 2018 r. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że opinie RIO w obu tych kwestiach były 

pozytywne. Radni otrzymali opinię, były one przedstawiane na posiedzeniu Komisji stałych. 

Nie zgłoszono żadnych uwag. 

Ad. 8 ppkt. f) dyskusja nad przedłożonymi dokumentami. 

Nie podjęto dyskusji. 

Ad. 8 ppkt. g) uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2018 r. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 11 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4  

Wyniki imienne:  

ZA (11)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój 

NIEOBECNI (4)  

Bartosz Kruk, Łukasz Wojda, Marcin Piecyk, Robert Żołądek     

Uchwała Nr XI/74/19 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2018 r. została podjęta. 

Uchwała Nr XI/74/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8 ppkt. h) uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2018 rok. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 10 radnych. 
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Wyniki głosowania:  

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4  

Wyniki imienne:  

ZA (10)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (4)  

Bartosz Kruk, Łukasz Wojda, Marcin Piecyk, Robert Żołądek     

Uchwała Nr XI/75/19 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2018 rok została 

podjęta. Uchwała Nr XI/75/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Burmistrz podziękował za udzielenie absolutorium.  

Wiceprzewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowiono obrady. Wiceprzewodniczący Rady poprosił Radnych  

o potwierdzenie kworum. W sesji udział bierze 10 radnych. 

Ad. 9 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcia uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2019-2025. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony 

na posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy. Nie zgłoszono uwag do projektu 

uchwały. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 10 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5  

Wyniki imienne:  

ZA (10)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Ryszard 

Znój 

NIEOBECNI (5)  

Bartosz Kruk, Łukasz Wojda, Marcin Piecyk, Damian Woźniak, Robert Żołądek     
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Uchwała Nr XI/76/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Morawica na lata 2019-2025 została podjęta. Uchwała Nr XI/76/19 stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 10 

Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta  

i Gminy na 2019 rok. Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy.  

Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 9 

radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5  

Wyniki imienne:  

ZA (9)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Ryszard Znój 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (5)  

Bartosz Kruk, Łukasz Wojda, Marcin Piecyk, Damian Woźniak, Robert Żołądek     

Uchwała Nr XI/77/19 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok została podjęta. 

Uchwała Nr XI/77/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 11 

Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia składki 

członkowskiej Miasta i Gminy Morawica w ramach członkostwa w Stowarzyszeniu Gmin 

"Geoland Świętokrzyski". Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

przeanalizowany w czasie posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy. Nie 

zgłoszono uwag do projektu uchwały. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 10 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5  

Wyniki imienne:  

ZA (10)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Ryszard 

Znój 
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NIEOBECNI (5)  

Bartosz Kruk, Łukasz Wojda, Marcin Piecyk, Damian Woźniak, Robert Żołądek     

Uchwała Nr XI/78/19 w sprawie zatwierdzenia składki członkowskiej Miasta i Gminy 

Morawica w ramach członkostwa w Stowarzyszeniu Gmin "Geoland Świętokrzyski" została 

podjęta. Uchwała Nr XI/78/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 12 

Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot 

dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie oraz specjalności i form 

kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznane w roku 2019. Wiceprzewodniczący 

Rady poinformował, że projekt w/w uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu 

komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy. Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 10 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5  

Wyniki imienne:  

ZA (10)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Ryszard 

Znój 

NIEOBECNI (5)  

Bartosz Kruk, Łukasz Wojda, Marcin Piecyk, Damian Woźniak, Robert Żołądek     

Uchwała Nr XI/79/19 w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto i Gminę 

Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za kształcenie pobierane 

przez uczelnie oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznane 

w roku 2019 została podjęta. Uchwała Nr XI/79/19 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 13 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie powołania Zespołu  

ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych. Wiceprzewodniczący 

Rady poinformował, że na posiedzeniu Komisji stałych padły kandydatury osób do Zespołu ds. 
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zaopiniowania. Wiceprzewodniczący przedstawił zgłoszonych kandydatów do Zespołu. Uwag 

do projektu uchwały nie było. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 10 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5  

Wyniki imienne:  

ZA (10)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Ryszard 

Znój 

NIEOBECNI (5)  

Bartosz Kruk, Łukasz Wojda, Marcin Piecyk, Damian Woźniak, Robert Żołądek     

Uchwała Nr XI/80/19 w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów  

na ławników do sądów powszechnych została podjęta. Uchwała Nr XI/80/19 stanowi załącznik 

do protokołu. 

Ad. 14 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zaliczenia dróg  

do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu. Wiceprzewodniczący Rady 

poinformował, ze projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji stałych. Uwag  

do projektu uchwały nie było. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 10 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5  

Wyniki imienne:  

ZA (10)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Ryszard 

Znój 

NIEOBECNI (5)  

Bartosz Kruk, Łukasz Wojda, Marcin Piecyk, Damian Woźniak, Robert Żołądek     

Uchwała Nr XI/81/19 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich 

przebiegu została podjęta. Uchwała Nr XI/81/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 15 
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Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad, czyli podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto i Gminę Morawica nieruchomości 

gruntowych niezabudowanych położonych w obrębie geodezyjnym Wola Morawicka. 

Wiceprzewodniczący poinformował, ze projekt uchwały szczegółowo został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 10 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5  

Wyniki imienne:  

ZA (10)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Ryszard 

Znój 

NIEOBECNI (5)  

Bartosz Kruk, Łukasz Wojda, Marcin Piecyk, Damian Woźniak, Robert Żołądek     

Uchwała Nr XI/82/19 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto  

i Gminę Morawica nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych w obrębie 

geodezyjnym Wola Morawicka została podjęta. Uchwała Nr XI/82/19 stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 16 

Kolejny punkt porządku obrad, to podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na zwrot przez Miasto i Gminę Morawica do Zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa 

nieruchomości gruntowej w Woli Morawickiej. Wiceprzewodniczący Rady poinformował,  

że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach Komisji. Nie zgłoszono uwag  

do projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 10 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5  

Wyniki imienne:  

ZA (10)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Ryszard 

Znój 

NIEOBECNI (5)  
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Bartosz Kruk, Łukasz Wojda, Marcin Piecyk, Damian Woźniak, Robert Żołądek     

Uchwała Nr XI/83/19 w sprawie wyrażenia zgody na zwrot przez Miasto i Gminę Morawica 

do Zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa nieruchomości gruntowej w Woli Morawickiej 

została podjęta. Uchwała Nr XI/83/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 17 

Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do przedostatniego punktu dotyczącego spraw 

różnych. Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję na temat spraw różnych.  

W dyskusji udział wzięli: 

Sołtys wsi Łabędziów Pani Agnieszka Orlińska – w sprawie Programu Dróg Samorządowych, 

jakie drogi gminne zostały nim objęte, a w szczególności czy droga na ul. Sadowej  

w Łabędziowie została do niego włączona? Po drugie spółka KORAL zajmuje się obsługą 

placów zabaw. W takim razie w jakim zakresie, w jakie formie i komu sołtysi mają zgłaszać 

ewentualne uwagi na temat stanu placów zabaw. Ponadto zgłaszam, że do tej pory nie został 

uporządkowany teren przy zalewie, który jest wykorzystywany jako parking w czasie 

okolicznościowych imprez, jak i na co dzień. Proszę o interwencję w tej sprawie. 

Pan Burmistrz – droga Sadowa nie została zgłoszona do Programu Dróg Samorządowych, 

między innymi dlatego, że budowana jest tam kanalizacja. Po zakończeniu prac, rozważymy 

czy zostanie ona włączona do Programu. Jeżeli chodzi o place zabawa, wszelkie uwagi należy 

zgłaszać do spółki KORAL. Jeżeli chodzi o uporządkowanie terenu przy zalewie,  

to zastanowimy się kto ma to zrobić. Oczywiście teren zostanie posprzątany. 

Sołtys wsi Brudzów Pani Anna Buras-Kruk – od kiedy KORAL zajmuje się placami zabaw? 

Ewentualne zgłoszenia mamy kierować telefonicznie czy osobiście? 

Pan Burmistrz – wszelkie dane kontaktowe do spółki KORAL dostępne są na stronie 

internetowej Miasta i Gminy Morawica. Zgłoszenia można kierować od dzisiaj. 

Radny Michał Jędrzejczyk – czy możemy przygotować pismo do Spółki Gazowej w sprawie 

przygotowania projektu nitki gazowej na dalsze tereny w Dębskiej Woli, Chałupkach i dalej.  

Pan Burmistrz – oczywiście zwrócimy się z odpowiednim pismem. Ponadto można załączyć 

do tego pisma listę z podpisami osób zainteresowanych przyłączem do sieci gazowej. 

Radny Leszek Cygan – prosiłem na wcześniejszym posiedzeniu sesji, jaki i komisji  

o przygotowanie sprawozdania dotyczącego skutków ostatnich nawałnic i podtopień oraz 

propozycji przeciwdziałania takim zjawiskom – na poprzedniej sesji informację na ten temat 

były niepełne. Z Funduszu Sołeckiego zostały przekazane pieniądze na wykonanie dwóch ujęć 

wody w celu podlewania traw na dwóch placach zabaw – niestety ich wykonanie jest bardzo 

złe. W kwestii Bilcza Park proszę, aby zmusić sąsiadów działek przyległych do tego terenu o 
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wykoszenie znajdujących się tam chwastów. Nikt nie odbiera odpadów z Punktu Selektywnie 

Zbiórki Odpadów – proszę o interwencję w tej sprawie. 

Pan Burmistrz – w sprawie sprawozdania dotyczącego powodzi (lokalne podtopienia  

w wyniku nawałnic) proszę o sprecyzowanie oczekiwań w tym zakresie i kontakt  

z pracownikami Urzędu. Myślę, że obecny na sesji Prezes ZGK przyjrzy się sprawie dotyczącej 

wykonania tych dwóch ujęć na placach zabaw i  znajdzie rozwiązanie tej kwestii. Sprawę 

wykaszania terenów wokół Bilcza Park, zgłosimy do Straży Miejskiej, aby wpłynęła na 

właścicieli nieruchomości przyległych do tego terenu. Jeżeli chodzi o Punkt Selektywnej 

Zbiórki Odpadów zbadamy, tą sprawę. 

Radna Alicja Jamorska-Kurek – proszę podać postęp prac związanych z przebudową  

ul. Polnej w Piasecznej Górce. 

Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – w zeszłym roku została przygotowana 

dokumentacja projektowa, w tym roku zamierzamy zlecić budowę tego odcinka dla 

wykonawcy. 

Sołtys wsi Bilcza Lucjan Pietrzczyk – do zamontowanych ujęć wody na placach zabaw należy 

zastosować zawór, który się sam zamyka. W sprawie niewykorzystanych środków z Funduszu 

Sołeckiego proszę o monitorowanie sprawy, te pieniądze zostaną wykorzystane na poprawę 

placu zabaw przy szkole. Chciałem poinformować, że w Bilczy powstały już trzy wiaty, dzięki 

zaangażowaniu się mieszkańców, a w szczególności strażaków z OSP w Bilczy. 

Pan Burmistrz – przyjąłem przedstawione informacje do wiadomości. 

Radna Dorota Pietrzyk – kto jest odpowiedzialny za odbiór śmieci przy altanie, placu zabaw 

przy szkole w Lisowie? W okresie szkolnym śmieci te sprzątają pracownicy szkoły, natomiast 

w okresie wakacyjnym szkoła jest zamknięta i problem śmieci pozostaje. 

Pan Burmistrz – ogólna zasada jest taka, że za place zabaw przy szkole odpowiadają szkoły. 

Sołtys wsi Dyminy Pan Mateusz Wójcik – zgłasza reklamację chodnika przy ul. Granice  

w Dyminach. W ostatnich dniach odbyło się spotkanie z przedstawicielem Firmy FART  

i pracownikami Urzędu. Dokonano analizy usterek w danym miejscu. Niestety narodził się 

problem, gdyż Firma FART twierdzi, że zapadnięcia w chodniku nie zostały spowodowane  

z ich winy i oni tych usterek nie naprawią. Wykonawca twierdzi, że projekt chodnika był źle 

przygotowany. Proszę o interwencję w tej sprawie. 

Pan Burmistrz – rozumiem, że Pan Sołtys uważa, że wina za złe wykonanie chodnika leży po 

stronie wykonawcy. Biorę pod uwagę Pana sugestie, sprawa zostanie zbadana jeszcze raz. 

Wykonawca ma obowiązek wykonać zadanie zgodnie z inwestycją i sztuką budowlaną. Jeżeli 

wykonawca w trakcie realizacji zadania widział, że podbudowa chodnika jest źle opracowana, 
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to powinien to zgłosić do inwestora. Każde wady projektowe powinny być na etapie realizacji 

inwestycji zgłaszane. 

Radny Ryszard Znój – dwa lata temu zgłaszałem problem Selektywnego Punktu Zbiórki 

Odpadów. Sprawa dotyczy szkła budowlanego. Jeżeli Punkt ruszy, to zgłaszam wniosek  

o zamontowanie w tym miejscu pojemnika na szkło budowlane. 

Pan Burmistrz – dziękują za podpowiedź w tym temacie. Na pewno w jakiś sposób spróbujemy 

rozwiązać tą kwestie. 

Sołtys wsi Zaborze Pani Małgorzata Biesaga – na jakim etapie jest budowa ul. Polnej  

w Zaborzu. 

Pan Burmistrz – środki na ten cel są zapewnione w budżecie. Jeżeli dokonalibyśmy 

zaprojektowania tej drogi w tym pasie drogowym wyszłaby ona za wąska. Jedyną nadzieją jest 

przekonanie właściciela nieruchomości sąsiadującej o wyrażenie zgody na odkupienie 

potrzebnego terenu pod pas drogowy. Proszę Panią Sołtys o mediację z właścicielem w tej 

sprawie. 

Radny Michał Jędrzejczyk – kiedy ruszy inwestycja na drodze Ceramicznej w Chałupkach, 

dotycząca przebudowy tej ulicy? Ponadto na jakim etapie jest inwestycja dotycząca zbiornika 

wodnego w Dębskiej Woli? 

Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – jeśli chodzi o drogę na ul. Ceramicznej 

wykonawca został wybrany, plac budowy przekazany. Pracę zostaną rozpoczęte w lipcu, 

prawdopodobnie od strony drogi wojewódzkiej. W budżecie została zapewniona kwota  

w wysokości 100 tys. zł (część środków z funduszu sołeckiego) na zbiornik wodny   

w Dębskiej Woli. Niestety będzie to kwota niewystarczająca na zrealizowanie w pełni 

inwestycji. Zwróciliśmy się do Marszałka Województwa Świętokrzyskiego o dodatkowe 

środki. Czekamy na odpowiedź, abyśmy wiedzieli w jakiej skali ten projekt zostanie 

zrealizowany w tym roku.  

Radny Powiatu Kieleckiego Pan Michał Godowski – informuje, że Rada Powiatu podjęła 

decyzję o przyznaniu dwóch dotacji dla Gminy Morawica, w wysokości 10 tys. zł. – jedna 

dotyczy pomocy dla pogorzelca w Kubach-Młynach, a druga dla OSP w Brudzowie na zakup 

pompy szlamowej. Jeszcze mała uwaga jako Prezes OSP w Lisowie, w Raporcie o stanie Miasta 

i Gminy Morawica nie została zamieszczona informacja o ilości wyjazdów OSP  

w Lisowie. Informuje, że OSP Lisów 18 razy w roku 2018 r. uczestniczyła w różnych 

zdarzeniach. 
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Pan Burmistrz – przepraszam jeżeli jakieś informacje nie zostały umieszczone w Raporcie. 

Podejrzewam, że było to zwykłe przeoczenie pracownika, który przygotowywał  

to zestawienie, to się zdarza w trakcie pracy. 

Sołtys wsi Drochów Górny Pan Bronisław Pajączkowski – w sprawie łącznika drogi Drochów 

Dolny – Dębska Wola. Jest to droga powiatowa, czy są poczynione prace w tym kierunku. Czy 

zostaną w sierpniu rozpoczęte pracę związane z rozbudową świetlicy? 

Radny Powiatowy Pan Michał Godowski – droga ta została zgłoszona  

do remontu/przebudowy w ramach zadań powodziowych w 2018 r. Dofinansowanie zostało 

uzyskane. Aby inwestycja została wykonana należy wykupić grunty pod drogę. Takie kroki 

zostały poczynione w 2018 r. Niestety nie wiem jaki w tej sprawie jest kierunek działań Zarządu 

Powiatu. Oczywiście mogę uzyskać informacje w tej kwestii i udzielić informacji zwrotnej dla 

Pana Sołtysa. 

Pan Burmistrz – na ta świetlice mamy przeznaczone ok. 14 tys. zł. na pewno poprosimy Prezesa 

ZGK o wycenę ile by kosztowało zalanie fundamentów.   

Sołtys wsi Drochów Górny Pan Bronisław Pajączkowski – ZGK przedstawiło kosztorys  

i wyciągnięcie do zera zostało wycenione na 60 tys. zł. 

Pan Burmistrz – jeżeli nie będziemy mieli wystarczającej ilości pieniędzy na realizacje 

inwestycji, to zalejemy chociaż fundamenty w ziemi. 

Radny Michał Jędrzejczyk – na ostatniej sesji prosiłem Radnego Powiatu Pana Michała 

Godowskiego o udostępnienie dokumentacji budowlanej dotyczącej chodnika w Dębskiej 

Woli.  

Radny Powiatu Pan Michał Godowski – umknęła mi ta sprawa. Zadanie było realizowane 

zgodnie z przygotowaną dokumentacją. Nie wiem czy inwestycja ta była realizowana na 

podstawie pozwolenia na budowę w oparciu o projekt budowlany czy na zgłoszenie. Udzielę 

odpowiedzi w tej sprawie, najszybciej jak będę mógł.  

Ad. 18 

Po wyczerpaniu porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy 

Pan Tomasz Domagała zakończył obrady XI sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. Protokolant: Małgorzata Orlińska 


